
Saksprotokoll i Administrasjonsutvalget - 22.11.2018  
 
Dette ble drøftet: 
 
o Hvordan skape økt gjennomføringskraft i digitaliseringsarbeidet?  
o Hva bør prioriteres i mellomoppgjøret i 2019? 
o Hvordan sikre nødvendig kompetanse i årene framover for å levere gode tjenester til 

innbyggerne? 
o Hvordan sikre lokalt tilpassede tjenester, men også redusere uønsket variasjon? 
 

Resultat av drøftingen: 

Det ble for kort tid for utvalget å drøfte disse spørsmålene. Personalsjef forbereder en sak til 
Formannskapets første møte i 2019. 


